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§ 15   

Fastställande av dagordning 

Dagordningen presenteras enligt utskickat förslag med följande ändring: 

Ä 20 Förslag att Hedemora kommun tar över elabonnemanget för 

 Brunnsjöberget, utgår 

 

Ä 25 Beslutsanmälningar, utgår 

Kommunstyrelsens beslut  

Dagordningen fastställs enligt presenterat förslag. 
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§ 16 Dnr KS341-19   701 

Information om samverkan kring barn och unga som 
far illa – återkoppling från LUPP- och elevenkäten 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade den 25 juni 2019 frågan om hur 

kommunen samverkar internt och hur man tillsammans kan skapa bättre 

förutsättningar för barn och unga som far illa. Arbetsutskottet beslutade att 

berörda tjänstepersoner från bildningsförvaltningen och 

omsorgsförvaltningen skulle bjudas in till kommunstyrelsen för att berätta 

om hur förvaltningarna arbetar kring barn och unga som far illa. 

På kommunstyrelsens sammanträde den 1 oktober 2019 presenterade 

representanter från bildningsförvaltningen och omsorgsförvaltningen hur de 

tillsammans samverkar för att kunna motverka ohälsa kring barn och unga. 

Kommunstyrelsen beslutade att bjuda in bildningsförvaltningen till 

kommunstyrelsen den 4 februari 2020 för att presentera svaren på senaste 

elevenkäten och det lokala svaret från LUPP-enkäten. 

Elevhälsochefen presenterade resultaten från elevenkäten. 

Representant från Region Dalarna informerade på sammanträdet om deras 

ungdomsstrategiska arbete. Dalarna – Sveriges bästa ungdomsregion. 

Unga i Dalarna ska känna att tillvaron är meningsfull och att de blir sedda, 

att de kan påverka såväl sina egna liv som länets utveckling, att de har goda 

möjligheter att skaffa sig utbildning och arbete i Dalarna. 

Region Dalarna ordnar tematiska seminarier som Dalarnas kommuner får 

deltaga i, varje kommun har 5 stycken platser vid dessa seminarier. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 25 juni 2019 § 101 

Lupp-rapport från bildningsförvaltningen den 30 september 2019 

Kommunstyrelsen den 1 oktober 2019 § 123 

Kommunstyrelsens beslut  

Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 
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§ 17 Dnr KS650-19   700 

Information från omsorgsförvaltningen 

 
Sammanfattning 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) har genomfört en tillsyn hos 

socialtjänsten, omsorgsförvaltningen, i Hedemora kommun.  

IVO, förelägger med stöd av 13 kap. 8 § SoL Hedemora kommun om ett vite 

på 600 tkr om kommunen inte vidtar åtgärder. Detta ska göras från dagen för 

mottagande av beslutet till den 15 mars 2020. IVO kommer vid inspektion 

efter den 15 mars 2020 att kontrollera om Hedemora kommun rättat till de 

oegentligheter som uppdagats vid tillsynen. 

Vid kommunstyrelsens arbetsutskott den 10 december 2019 redogjorde 

omsorgsförvaltningens chef för ärendet. Arbetsutskottet beslutade att man 

tagit del av informationen och att omsorgsförvaltningens chef ska till 

kommunstyrelsens arbetsutskott den 11 februari 2020, rapportera om hur 

arbetet med åtgärderna fortlöper. Vidare beslutade arbetsutskottet att förslå 

kommunstyrelsen att man har tagit del av informationen från 

omsorgsförvaltningens chef om vilka åtgärder som förvaltningen vidtagit för 

att åtgärda de anmärkningar som IVO fann vid inspektionen. 

Beslutsunderlag 

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg den 25 november 2019 

Beslut om föreläggande från Inspektionen för vård och omsorg den 25 

november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 10 december 2019 § 187 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen har tagit del av informationen från omsorgsförvaltningen  

om vilka åtgärder som förvaltningen vidtagit för att åtgärda de anmärkningar 

som IVO fann vid inspektionen. 
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§ 18  

Information om hur strukturen för upphandling i 
kommunen ser ut 

 
Sammanfattning 

Ekonom informerar på sammanträdet om hur strukturen för upphandling ser 

ut. Hedemora kommun tillhör Upphandlingscenter som är en samverkan 

mellan kommunerna Falun, Borlänge, Säter, Gagnef, Ludvika, Hedemora 

och Avesta. Hedemora kommun ingår också som övriga kommuner i den 

gemensamma nämnden GNU där Hedemoras representant är 

kommunstyrelsens ordförande. 

Varje kommun har en Lokal upphandlings grupp (LUG). Denna 

sammanträder regelbundet under året och i den finns representanter från alla 

förvaltningar och bolag i kommunen.  

En normal upphandling tar ca 3-5 månader plus leverans och etableringstid, 

medans en livsmedelsupphandling tar närmare ett år. 

Kommunstyrelsens beslut  

Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 
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§ 19 Dnr KS413-19   005 

Gemensam E-tjänsteplattform – förslag till 
samverkansavtal och projektplan 

 
Sammanfattning 

IT chefsnätverket i Dalarnas län har tagit fram en förstudie för en ny e-

plattform för skolskjuts och gemensam gymnasieantagning. Syftet var att 

undersöka hur kommunerna i Dalarnas län kan samverka för att på ett 

effektivt sätt tillhandahålla värdefulla e-tjänster för företag och 

privatpersoner. Uppdraget var att ta fram en rekommendation till en 

dalagemensam e-tjänsteplattform inklusive teknisk lösning, samt ge förslag 

till organisation, roller och arbetsrutiner kopplat till processen att förvalta en 

e-tjänsteplattform. 

Hedemora kommun behöver ta ställning till om man vill delta i det 

gemensamma införandeprojektet eller om kommunen kommer att sätta upp 

ett eget projekt för införande och istället vill samverka kring gemensamma e-

tjänster. Det innebär att kommunen införskaffar egen drift och support mot 

leverantör. 

Vid kommunstyrelsens arbetsutskott den 17 september 2019 informerade 

systemförvaltare på IT-avdelningen om ärendet. Arbetsutskottet beslutade att 

uppdra till IT-avdelningen att ta fram underlag som visar hur man hanterar 

frågor kring de juridiska kraven för informationssäkerhet, GDPR och moln-

tjänst samt upphandling, ta fram information om hur avtalet för nuvarande e-

tjänsteplattformer ser ut och ta fram en ekonomisk kalkyl för en gemensam 

e-tjänsteplattform. 

Den 15 oktober 2019 behandlade arbetsutskottet ärendet och beslutade att 

överlåta beslutanderätten till kommundirektören gällande Hedemora 

kommuns eventuella deltagande i en gemensam e-plattform för Dalarnas 

kommuner. 

Leksands kommun har nu inkommit med förslag till samverkansavtal och 

projektplan. Varje kommun som deltar i samverkan för en e-

tjänsteplattsform behöver godkänna projektplanen, då projektplanen ligger 

som grund till upphandlingen, som planeras att påbörja i februari månad. 

För att, efter upphandlingen, kunna ta ett tilldelningsbeslut behöver också 

samverkansavtalet vara beslutat av respektive kommun.  

 

Forts. § 19 
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Forts. § 19 

 

IT-chefen informerar på kommunstyrelsens sammanträde den 4 februari 

2020. 

Beslutsunderlag 

Underlag från kommunstyrelseförvaltningen den 10 september 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 17 september 2019 § 130 

Mail från IT-chefen den 9 oktober 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 15 oktober 2019 § 156 

Förslag till samverkansavtal från Leksands kommun den 8 januari 2020 

Förslag till projektplan från Leksands kommun den 13 januari 2020 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 19 

Förslag till kommunfullmäktige 

1. Hedemora kommun godkänner presenterat förslag till projektplan för 

E-tjänstesamverkan Dalarna (eDala). 

2. Hedemora kommun antar Samverkansavtal för e-tjänstesamverkan 

Dalarna (eDala). 
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§ 20 Dnr KS651-19   009 

Behandling av motion om införandet av 
motionsregister på kommunens hemsida 

Sammanfattning 

Följande motion av Marit Andersson (SD) anmäldes som inkommen vid 

kommunfullmäktige den 17 december 2019: 

”Motioner lagda av politiker såväl som inkomna medborgarförslag räknas 

till allmän handling. Att skapa ett tillgängligt register över lagda motioner på 

kommunens hemsida ökar transparensen och medborgarna får ökad insyn i 

politiken vilket är viktigt för en fungerande demokrati. Desto större 

transparens och insyn kommuninvånarna har i politiken i bifallna och 

avslagna motioner ju lättare är de för medborgarna att använda sin röst för 

att påverka och följa fattade beslut. 

Idag behöver en intresserad privatperson ha betalprogram för att på egen 

hand försöka bilda sig en uppfattning om vilka motioner som lämnats in, är 

under beredning eller beslutats. 

Sverigedemokraterna yrkar på 

– Att samtliga motioner samt dess status presenteras i ett lättillgängligt 

och sökbart register på kommunens hemsida i ett program som inte 

kostar pengar för medborgarna.” 

Motionen remitterades till kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår i tjänsteskrivelse den 3 januari 2020 

att kommunfullmäktige ska anse att motionen är besvarad med hänvisning 

till att redan finns på kommunens hemsida en redovisning över motioner 

som inkommit samt dess status. Registret är publicerat i både excel-format 

och pdf-format och som utan kostnad kan nyttjas för läsning 

 

Beslutsunderlag 

Motion från Marit Andersson (SD) 4 december 2019 

Kommunfullmäktige den 17 december 2019 § 211 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 3 januari 2020 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 5 

 

 

 

Forts. § 20 
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Forts. § 20 

 

Förslag till kommunfullmäktige 

Motionen anses vara besvarad med hänvisning till att redan finns på 

kommunens hemsida en redovisning över motioner som inkommit samt dess 

status. Registret är publicerat i både excel-format och pdf-format och som 

utan kostnad kan nyttjas för läsning. 
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§ 21 Dnr KS207-19   624 

Behandling av motion om drogtester i skolan 

Sammanfattning 

Följande motion av Marit Andersson (SD) och Gunilla Brandt-Jonsson (SD) 

anmäldes som inkommen vid kommunfullmäktige den 16 april 2019: 

”Drogproblematiken är stor i samhället och tendensen visar inte på att 

problemet minskar. Därför vill vi genom detta förslag försöka se nya 

möjligheter till att få bukt med drogerna i samhället.  

Ökat missbruk bland ungdomar skapar trauman som en ökning av olyckor, 

för tidig död samt högre självmordsstatistik. Kan vi genom förslaget få tag i 

ungdomar på ett tidigt stadium förebygger vi utslagning, familjetragedier och 

följdeffekter som dyra behandlingsformer. 

Detta med dagens utbildade skolpersonal inom området och efterkommande 

drogbehandling. För att kunna genomföra detta behöver både skolpersonal, 

föräldrar och elever delta. För att motivera deltagarna behövs dels en 

omfattande information om missbruksbeteende. Sommarjobb skall bara 

erbjudas ungdomar som deltar i dessa drogtester. 

Vi vill även att kommunen skall samarbeta med företagare på detta område 

och gemensamt försöka ställa samma riktlinjer om drogtester för 

sommarjobb. Vi vill med detta inte öka arbetsbördan för skolans redan hårt 

ansatta personal eller öka kostnaderna för skolhälsovården. Dessa tester kan 

göras relativt enkelt och inte kostsamt i samband med de hälsokontroller som 

redan idag genomförs i skolorna. Man kan även upptäcka andra sjukdomar 

via stickor i urinen t.ex diabetes. 

Föräldrar och andra närstående är nyckeln till detta projekt att få elever 

friska och drogfria. Vi måste få föräldrarna delaktiga i arbetet. Alla föräldrar 

som är måna om sina barn kommer att vara positiva till detta. Testerna 

innebär inget ingrepp i elevens integritet då detta sköts med sekretess och 

utförs på alla av utbildad personal. 

Ibland jobbar eleverna på höga höjder, använder maskiner eller framför 

fordon. Då är det av yttersta vikt att de inte har substanser eller sjukdomar 

som utgör en risk för att skada sig själv eller andra. 

Sverigedemokraterna föreslår därför kommunfullmäktige: 

- Att uppdra åt berörd nämnd utreda möjligheterna för införande av 

slumpmässiga drogtester i mellan, högstadiet samt gymnasieskolan 

 

Forts. § 21 
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Forts. § 21 

 

- Att uppdra åt kommunen söka samarbete med företagare för att 

gemensamt ha samma riktlinjer om drogtester som krav för 

sommarjobb.” 

Motionen remitterades till bildningsnämnden.  

Bildningsnämnden behandlade den 16 december 2019 motionen och 

bildningsförvaltningens yttrande. Bildningsförvaltningen framförde att 

skolan genomför i dagsläget drogtester där misstanke om missbruk 

förekommer. Skolan ser inget behov av att genomföra mer systematiska 

drogtester och framförallt inte för långt ner i åldrarna. Skolan har god 

kännedom om eleverna och arbetar aktivt med elever i riskzonen genom 

olika insatser. Som en del i det preventiva mot droger sker en nära 

samverkan med socialtjänst och polis. När det gäller delen med drogtester 

kring sommarjobb bör frågan lämnas till berörda enheter som anställer 

och/eller förmedlar sommarjobb.  

Bildningsnämnden beslutade att föreslå kommunfullmäktige att avslå 

motionen. Marit Andersson (SD) reserverade sig mot beslutet med följande 

motivering: 

SD anser att drogproblemet måste tas itu med i tidig ålder. Vi kan absolut 

inte stå för ”att vi har god kännedom om ungdomarna”. Vi anser att 

ungdomar är värda att satsas på, och ta tag i problem i tid.” 

 

Beslutsunderlag 

Motion från Marit Andersson (SD) och Gunilla Brandt-Jonsson (SD) den 2 

april 2019 

Kommunfullmäktige den 16 april 2019 § 72 

Tjänsteskrivelse från bildningsförvaltningen den 2 december 2019 

Bildningsnämnden den 16 december 2019 § 215 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 6 

Yrkande 
Britt-Inger Remning (M) och Owe Ahlinder (C) yrkar avslag på motionen. 

Ordförande finner att yrkandet bifalles. 

 

Förslag till kommunfullmäktige 

Motionen avslås. 

 

 

Forts. § 21 
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Forts. § 21 

 

Reservation  

Marit Andersson (SD) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 

”Vi anser att vi måste förebygga det ökade droganvändandet. Inte skylla på 

att lagen är för krånglig. Det är väl vår uppgift som kommun att utforma 

dessa tester efter lagen”. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

16(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 22 Dnr KS151-19   279 

Behandling av medborgarförslag om ökad rörlighet på 
bostadsmarknaden i kommunen 

 
Sammanfattning 
Följande medborgarförslag anmäldes som inkommen vid 

kommunfullmäktige den 26 mars 2019: 

”För att underlätta rörligheten på bostadsmarknaden i kommunen föreslås att 

spärrningen på 12 månader av hyresgäster som tilldelats hyresrätt via 

Hedemorabostäder tas bort eller att det införs en byteskö för befintliga 

hyresgäster. Spärrningen leder till att kommuninnevånare i akut behov av 

bostad ställs inför dilemma att tvingas ta ett boende som inte är anpassat 

efter deras behov och därmed förlorar alla sina ködagar samt möjligheten att 

flytta på 12 månader. Detta skapar en tröghet på bostadsmarknaden och 

försvårar människors möjlighet att flytta.”. 

Kommunfullmäktige beslutade att överlåta till kommunstyrelsen att besluta i 

ärendet. 

Kommunstyrelsen begärde in yttrande från AB Hedemorabostäder och den 

25 juni 2019 inkom följande svar: 

 ”Hedemorabostäder har idag en bostadskö på ca 2 år i centrala Hedemora, i 

ytterområden Långshyttan, Vikmanshyttan och Garpenberg är bostadskön 

kortare. Det finns få stora lägenheter vilket gör att väntetiden till dessa kan 

vara längre än 2 år. Att ta bort 12 månadsspärren hjälper därför inte 

hyresgästen då bostadskön är längre än så för att få lägenhet i Hedemora 

centrum. 

De förturer som finns är: 

• Näringslivsförtur, om du fått arbete i Hedemora kommun och har 

mer än 4 mil att pendla. 

• Om du säljer din villa eller bostadsrätt i Hedemora kommun får man 

365 poäng, vilket motsvarar 1 års kötid. 
 

För närvarande finns ingen byteskö men kommer en förfrågan in så 

behandlas den.”. 

 

 

Forts. § 22 

 



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

17(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

Forts. § 22 

Strategiutskottet beslutade den 19 augusti 2019 att återremittera ärendet till 

AB Hedemorabostäder för förtydligande om hur man hanterar frågan om 

byteskö. 

Frågan behandlade av styrelsen för AB Hedemorabostäder den 17 december 

2019 och styrelsen beslutade att svara att AB Hedemorabostäder inte 

kommer att införa en byteskö i hyrespolicyn.  

Yttrandet var Hedemora kommun tillhanda den 7 januari 2020. 

Strategiutskottet beslutade den 20 janauri 2020 att föreslå kommunstyrelsen 

att anta AB Hedemorabostäders yttrande över medborgarförslaget som sitt 

eget. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag 28 februari 2019 

Kommunfullmäktige den 26 mars 2019 § 34 

Yttrande från AB Hedemorabostäder den 25 juni 2019 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 19 augusti 2019 § 76 

Yttrande från AB Hedemorabostäder den 7 januari 2020 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 20 januari 2020 § 8 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen antar AB Hedemorabostäders yttrande över 

medborgarförslaget som sitt eget.  

  

Utdrag till 

Medborgarförslagsställare 

Kommunfullmäktige 



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

18(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 23 Dnr KS179-19   003 

Förslag till ny arbetsordning för kommunfullmäktige 

 
Sammanfattning 

Förslag till ny arbetsordning för kommunfullmäktige presenteras. 

Beslutsunderlag 

Förslag till ny arbetsordning för kommunfullmäktige från 

kommunstyrelseförvaltningen den 20 december 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 7 

 

Yrkande 

Britt-Inger Remning (M) lämnar följande yrkande: 

Under interpellationer yrkar jag att skrivningen skall vara: 

”Den ledamot som har ställt interpellationen och samtliga 

kommunfullmäktiges ledamöter bör få del av svaret senast två arbetsdagar 

före den sammanträdesdag då svaret ska lämnas”. 

Lennart Mångs (M) Anna Eling (L) Per Bengtsson (KL) och Allan Mattsson 

(KL) ställer sig bakom yrkandet. 

Berndt Nygårds (S) yrkar att ärendet återremitteras för beredning av 

fullmäktiges presidium. 

Ordförande finner att Berndt Nygårds (S) yrkande bifalles. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Beslut att ärendet återremitteras för beredning av fullmäktiges presidium. 

  

Utdrag till 

KF presidiet 



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

19(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 24 Dnr KS522-18   003 

Förslag till nytt gemensamt nämndsreglemente 

 
Sammanfattning 

Förslag till nytt gemensamt nämndsreglemente presenteras. 

Beslutsunderlag 

Förslag till nytt gemensamt nämndsreglemente från 

kommunstyrelseförvaltningen den 20 december 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 8 

Förslag till kommunfullmäktige 

Presenterat förslag till gemensamt nämndsreglemente antas. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

20(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 25 Dnr KS016-20   003 

Förslag till nytt reglemente för kommunstyrelsen 

 
Sammanfattning 

Förslag till nytt reglemente för kommunstyrelsen presenteras. 

Beslutsunderlag 

Förslag till nytt reglemente för kommunstyrelsen från 

kommunstyrelseförvaltningen den 7 januari 2020 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 9 

Förslag till kommunfullmäktige 

Presenterat förslag till reglemente för kommunstyrelsen antas. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

21(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 26 Dnr KS664-19   003 

Förslag till nytt reglemente för omsorgsnämnden 

 
Sammanfattning 

Förslag till nytt reglemente för omsorgsnämnden presenteras. 

Beslutsunderlag 

Förslag till nytt reglemente för omsorgsnämnden från 

kommunstyrelseförvaltningen den 4 december 2020 

Omsorgsnämnden den 4 december 2019 § 132 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 10 

Förslag till kommunfullmäktige 

Presenterat förslag till reglemente för omsorgsnämnden antas. 

  

 



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

22(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 27 Dnr KS614-18   003 
 Dnr KS615-18   003 

Förslag till program för Kommunala Pensionärsrådet 
och Kommunala Funktionshinderrådet 

 
Sammanfattning 

Förslag presenteras om namnbyte för Kommunala Handikapprådet till 

Kommunala Funktionshinderrådet. Vidare presenteras förslag till program 

för Kommunala Pensionärsrådet och Kommunala Funktionshinderrådet. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådet den 23 oktober 2019 § 35 

Förslag till program för Kommunala Pensionärsrådet och Kommunala 

Funktionshinderrådet från kommunstyrelseförvaltningen den 4 december 

2020 

Omsorgsnämnden den 4 december 2019 § 132 

Omsorgsnämnden den 4 december 2019 § 133 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 11 

Förslag till kommunfullmäktige 

1. Kommunfullmäktige godkänner namnbyte för Kommunala 

Handikapprådet till Kommunala Funktionshinderrådet. 

2. Presenterade förslag till program för Kommunala Pensionärsrådet 

och Kommunala Funktionshinderrådet antas. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

23(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 28 Dnr KS018-20   001 

Förslag till ny instruktion för kommundirektören 

 
Sammanfattning 

Förslag till ny instruktion för kommundirektören presenteras. 

Beslutsunderlag 

Förslag till ny instruktion för kommundirektören från 

kommunstyrelseförvaltningen den 20 december 2020 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 12 

Kommunstyrelsens beslut 

Presenterat förslag till instruktion för kommundirektören antas. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

24(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 29 Dnr KS041-19   041 

Överföring av investeringsbudget från 
bildningsnämnden till miljö- och 
samhällsbyggnadsnämnden för Vasahallens 
renovering 

 
Sammanfattning 

Det är avsatt 400 tkr i fritidsenhetens investeringsbudget till bland annat 

passagesystem i Vasahallen. Det pågår en större renovering av Vasahallen 

och kostnaderna för passagesystem bakas in i renoveringsprojektet som 

bekostas av miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen.  

Bildningsnämnden beslutade den 16 december 2019 att föreslå 

kommunfullmäktige att besluta om en överföring av investeringsbudget på 

400 tkr från bildningsnämnden till miljö- och samhällsbyggnadsnämnden för 

Vasahallens renovering. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse från bildningsförvaltningen den 13 december 2019 

Bildningsnämnden den 16 december 2019 § 213 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 13 

Förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige godkänner en överföring av investeringsbudget på 400 

tkr från bildningsnämnden till miljö- och samhällsbyggnadsnämnden för 

Vasahallens renovering. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

25(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 30 Dnr KS001-20   050 

Förslag från Inera om justerad avsiktsförklaring 
gällande Säker digital kommunikation 2020 

 
Sammanfattning 

Inera har under hösten 2019 skickat till landets regioner respektive 

kommuner ett förslag till avsiktsförklaring gällande Säker digital 

kommunikation 2020 (SDK). Avsiktsförklaringarna omfattade slutförandet 

av projektet under 2020 och kostnader för förvaltning för åren 2021 till 

2023. Efter att dessa skickats ut har många kommuner och regioner 

återkopplat att man vill finansiera projektet 2020, men att man under året vill 

se ett tydligt ställningstagande från alla tre ingående parter myndigheter, 

regioner och kommuner att SDK är den långsiktiga svenska modellen för 

säkert utbyte av digitala meddelanden. Därefter kan regioner och kommuner 

ta ställning till ett långsiktigt åtagande kring finansiering av konceptet. Då 

alternativet att enbart finansiera slutförandet av projektet under 2020 inte 

fanns med i avsiktsförklaringen har Inera justerat alternativen, varför 

avsiktsförklaringen nu skickas ut igen. Det innebär att de regioner och 

kommuner som redan tecknat avsiktsförklaringen och skickat in den till 

Inera, måste göra det igen. Under 2020 kommer Inera att verka för att det 

finns en långsiktig strategi och planering för SDK som alla ingående parter 

står bakom. Redan idag har flera myndigheter säkrat finansieringen och 

tecknat sig för 2020. Inera bedömer därför utsikterna för ett samlat och 

långsiktigt åtagande som goda. Inera hoppas därför att de tidigare utskickade 

avsiktsförklaringarna kan ligga till grund för en långsiktig budgetering i 

regioner och kommuner och att alla förutsättningar för detta klargörs under 

det kommande året. 

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Inera den 20 december 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 14 

Kommunstyrelsens beslut 

Hedemora kommun godkänner den justerade avsiktsförklaringen gällande 

Säker digital kommunikation 2020. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

26(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 31 Dnr KS019-20   706 

Förslag till taxa för tillfällig dödsboförvaltning 

 
Sammanfattning 

Kommunen har rätt att ta ut ersättning av ett dödsbo för sina kostnader vid 

dödsboförvaltning och åtgärder enligt 5 kap. 2 § begravningslagen. Timtaxan 

ska fastställas till ett belopp som täcker kommunens kostnader och inget 

mer, självkostnadsprincipen. 

I dag finns ingen fastställd taxa för förvaltning av dödsbo i Hedemora 

kommun. En underförstådd praxis i landet är att taxan sätts till 0,8 % av 

prisbasbeloppet per timme. 

Omsorgsnämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta om att fastställa 

taxa för tillfällig dödsboförvaltning och åtgärder enligt begravningslagen till 

0,8 % av gällande prisbasbelopp per timme, och beslutet gäller från och med 

fullmäktiges beslut i februari 2020. 

Beslutsunderlag 

Omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse 6 november 2019 

Omsorgsnämnden den 4 december 2019 § 138 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 15 

Förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige fastställer taxa tillfällig dödsboförvaltning och åtgärder 

enligt begravningslagen till 0,8 % av gällande prisbasbelopp per timme, och 

beslutet gäller från och med den 18 februari 2020. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

27(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 32 Dnr KS222-19   168 

Förslag till Hedemora kommuns handlingsplan för 
Lagen om skydd mot olyckor (2003:778) 

 
Sammanfattning 

Förslag till Hedemora kommuns handlingsplan för Lagen om skydd mot 

olyckor (2003:778) presenterades för kommunstyrelsen den 3 december 

2019. Kommunstyrelsen beslutade att återremittera ärendet till 

säkerhetschefen med uppdraget korta ner handlingsplanen och att 

faktainformationen istället läggs som en bilaga till handlingsplanen. 

Nytt förslag till Hedemora kommuns handlingsplan för Lagen om skydd mot 

olyckor presenteras. 

Beslutsunderlag 

Förslag till handlingsplan för Lagen om skydd mot olyckor den 5 november 

2019 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 5 november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 175 

Kommunstyrelsen den 3 december 2019 § 170 

Nytt förslag till handlingsplan för Lagen om skydd mot olyckor den 10 

december 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 § 16 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen antar förslag till handlingsplan för Lagen om skydd mot 

olyckor. 

  



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

28(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 33 Dnr KS041-19   041 

Rapport gällande Hedemora kommuns sparpaket 2020 

 
Sammanfattning 

Kommunstyrelsen delges nämndernas rapport gällande arbetet med 

Hedemora kommuns sparpaket 2020. 

Ordförande informerar om att det kommer att anordnas en bokslutskonferens 

den 13 februari 2020.  

Beslutsunderlag 

Underlag från ekonomiavdelningen den 28 januari 2020 

Kommunstyrelsens beslut  

1. Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 

2. Kommunstyrelsen efterlyser en mer likartad rapport från alla 

nämnder tills nästa uppföljning.  

Rapporten bör tydligt visa aktuell status och utfall för åtgärderna. 

  

Utdrag till 

Bildningsnämnden 

Omsorgsnämnden 

Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 



 

Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

29(33) 

Sammanträdesdatum 

2020-02-04 
 

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 34 Dnr KS041-18   041 
Dnr KS336-18   531 

Kommunens fordonsflotta 

 

Sammanfattning 
Kommunen har i dag cirka 100 fordon. Kommunen har tidigare beslutat om 

en inriktning om att fordonen inte ska vara äldre än fem år. I nuläget är dock 

35 bilar antingen för gamla eller så slitna att de bör bytas ut. 

Fordonsflottans skick har beröringspunkter med flera av kommunens mål. 

Dels det uppenbara om att kommunen ska vara en klimatsmart och 

miljövänlig kommun. Kommunen har i sitt miljöarbete beslutat att gå över 

till helt fossilfri drift. Då krävs inköp av elbilar för att kunna uppfylla detta. 

Dessutom är det viktigt att kommunens fordonsflotta håller en 

högsäkerhetsnivå, och att våra fordon är trygga för våra medarbetare och 

andra personer som åker i våra fordon. Eftersom många av våra äldre, sämre 

fordon dessutom används inom våra mer kvinnodominerade yrkesgrupper 

finns här också ett jämställdhetsperspektiv att ha i åtanke. Slutligen har 

frågan koppling till kommunens ekonomiska läge.  

Kommunstyrelseförvaltningen har i en tjänsteskrivelse den 9 januari 2020 

beskrivit olika alternativ för inköp av nya bilar. Förvaltningen föreslår att, 

utifrån tidigare beslut om fossilfri fordonsflotta, rekommendera alternativ 1, 

det vill säga en renodlad el-bil. Vidare föreslås att uppdrag ska ges att se 

över och skapa en krisplan för hur kommunen ska hantera och prioritera sina 

fordon vid en eventuell kris som slår ut/begränsar elnät eller 

bränsletillgången. 

Strategiutskottet beslutade den 20 januari 2020 att lämna ärendet utan eget 

förslag till kommunstyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forts. § 34 
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Forts. § 34 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 21 juni 2018   

Reviderad tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 16 augusti 

2018 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 augusti 2018 § 92 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 14 november 2018 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 17 december 2018 § 83 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 2 juli 2019 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 19 augusti 2019 § 73 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 9 januari 2020 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 20 januari 2020 § 3 

Förslag till kommunfullmäktige  

1. Att besluta om inköp av fordon 2020 enligt förslag 1 i 

tjänsteskrivelsen från kommunstyrelseförvaltningen den 9 januari 

2020. 

2. Uppdrag ges till kommunikationschefen att till kommunfullmäktige 

bifoga en lista över kommunens fordonsinnehav. 

3. Uppdrag ges till kommunikationschefen att utreda hur kommunens 

fordonsflotta skall se ut framöver. I detta arbete skall ingå att se över 

andra fossilfria drivmedel t ex HVO, samt se över hur kommunen ska 

hantera och prioritera sina fordon vid en eventuell kris som slår 

ut/begränsar elnät eller bränsletillgången.  

Klart inför investeringsbudget 2021. 

 

  

Utdrag till 

Kommunikationschef 

Uppdragsbevakningen 
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§ 35 Dnr KS239-19   210 

Ombyggnation av Martin Koch gymnasiets aula 

 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens strategiutskott har tidigare gett lokalstrategen i uppdrag 

att undersöka vad som behöver göras för att Martin Koch aulan ska bli en 

modern lokal för fullmäktigesammanträden, kulturevenemang med mera. 

Den 16 september 2019 tog kommunstyrelsens strategiutskott beslut om att 

ett nytt kostnadsförslag skulle tas fram efter dialog med 

kommunfullmäktiges presidie, bildningsförvaltningen och kulturenhetens 

chef. 

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen har i en tjänsteskrivelse den 2 

december 2019 sammanställt synpunkter i ärendet. 

Strategiutskottet beslutade den 20 januari 2020 att ställa sig positiva till en 

ombyggnation av Martin Koch aulan. 

Beslutsunderlag  

Kommunstyrelsens strategiutskott den 15 april 2019 § 42 

Tjänsteskrivelse från miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen  

den 6 augusti 2019 

Tjänsteskrivelse från miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen  

den 6 augusti 2019 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 16 september 2019 § 85 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 18 november 2019 § 106 

Tjänsteskrivelse tillägg till yttrande från miljö- och samhällsbyggnads-

förvaltningen den 2 december 2019 

Kommunstyrelsens strategiutskott den 20 januari 2020 § 4 

Förslag till kommunfullmäktige  

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att ge uppdrag till Hedemora 

kommunfastigheter AB att modernisera Martin Koch gymnasiets aula. 
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§ 36  

Delgivningar 

 
Följande delgivningar presenteras: 

a) Protokoll från kommunstyrelsens strategiutskott den 20 januari 2020 

b) Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 januari 2020 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen har tagit del av delgivningarna. 
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§ 37  

Rapporter 

 
Följande rapporter lämnas: 

a) Stefan Norberg (S) informerade om arbetet med nya regionala 

utvecklingsstrategin. 

b) Anette Granegärd informerade om kollektivtrafiknämnden. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen har tagit del av rapporterna. 

  


